

Board Meeting Disclosure		الإفصاح عن اجتماع مجلس الإدارة	
Date:	19 February 2026	١٩ فبراير ٢٠٢٦	التاريخ:
Name of the Listed Company:	Space42 PLC	سبيس42 بي ال سي.	اسم الشركة المدرجة:
Date and Day of the meeting:	25 February 2026, at 5.00 pm (UAE local time)	٢٥ فبراير ٢٠٢٦، الساعة ٥:٠٠ مساءً (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة)	يوم وتاريخ الاجتماع:
Agenda:	<ol style="list-style-type: none"> 1. Consider and approve the Company's audited financial statements for the financial year 2025. 2. Consider a proposal relating to distribution of a cash dividend for the financial year ended on 31 December 2025. 3. Consider a proposal for holding the Annual General Assembly Meeting of the Company (AGM) and approving the AGM agenda. 4. Consider a proposal for reappointing the external auditors of the Company for the financial year ending 31 December 2026. 5. Consider general business, operational and strategic items that do not affect the Company's share price. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. النظر في واعتماد البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المالية ٢٠٢٥. 2. النظر في مقترح يتعلق بتوزيع أرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥. 3. النظر في مقترح عقد الاجتماع السنوي للجمعية العمومية للشركة واعتماد جدول أعمال الاجتماع. 4. النظر في مقترح إعادة تعيين مدققي الحسابات الخارجيين للشركة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٦. 5. النظر في المسائل العامة والتشغيلية والاستراتيجية التي لا تؤثر على سعر سهم الشركة. 	الجدول:
Authorized Signatory:	Stephen Farmer	ستيفن فارمر	المخول بالتوقيع:
Designation:	Board Secretary	أمين سر مجلس الإدارة	المنصب:
Signature:			التوقيع:



Company's Seal:		ختم الشركة:
------------------------	---	-------------